
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia finančnej komisie  

Dátum konania :             19.12.2022, Prezenčne 

Čas konania:                   16,00 hod. 6. poschodie, kancelária č. 612 

Miesto konania:              Miestny úrad Bratislava - Petržalka 

Prítomní poslanci: 

Predseda komisie:  Ing. Richard Vilkus 

Členovia komisie: doc. PhDr. Daniel Klimovský, PhD., Ing. Marek Tydor, Pavol 

Záhradný 

Mgr. Pavol Škápik – ospravedlnený, Prizvaná : Ing. Ľubica Orságová  

Hosť: Viera Némethová  

Tajomníčka: Mgr. Ružena Kusá 

Predseda komisie privítal členov finančnej komisie. Otvoril zasadnutie komisie, oboznámil 

členov s návrhom programu zasadnutia, ktorý následne navrhol schváliť.    

K bodu 1: Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava – Petržalka na rok 2023 

s výhľadom do roku 2025 

O návrhu  schválenia programu zasadnutia dal predseda finančnej komisie hlasovať: 

Hlasovanie: 

Prítomných : 4 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Všetci prítomní členovia komisie navrhnutý program zasadnutia jednomyseľne 

schválili. 

Následne doc. PhDr. Daniel Klimovský, PhD. navrhol diskusiu niektorých rozpočtových 

položiek príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu, (Tabuľkovú časť rozpočtu) s ktorou členovia 

komisie súhlasili a spolu s vedúcou rozpočtu s Ľ. Orságovou diskutovali o jednotlivých 

rozpočtových položkách: napr. o rezervnom fonde, o dani z nehnuteľnosti, granty, sponzory, 

projekty EÚ, diskusia o športovej hale.  

Klimovský ohľadom dani z nehnuteľnosti vysvetlil, že v roku 2023 sa daň zvyšovať nebude, 

keďže je to možné len cez VZN, ktoré nie je schválené ku koncu roku 2022 a musí byť 

zverejnené. 



Diskusia prebehla aj čo sa týka Administratívnych poplatkov, pod ktoré sú zahrnuté aj 

poplatky za parkovanie. Členovia komisie diskutovali o jednotlivých zónach parkovania, 

ktoré spadajú pod Magistrát – PASS a parkovanie v MĆ Bratislava – Petržalka. Členovia 

komisie sa zhodli, aby parkovacia politika tzv. PASS bola zabezpečená cez Magistrát hl. 

mesta – kedy je možnosť získať viac  finančných prostriedkov. Nech je iba jedna parkovacia 

politika, teraz máme dve parkovacie politiky, PASS a samostatnú parkovaciu politiku má MČ 

Bratislava Petržalka. V rozpočte má MČ Bratislava - Petržalka 300 000,00 Eur, členovia 

komisie konštatovali, že ak by bola jedna parkovacia politika, aspoň polovicu objemu 

finančných prostriedkov, by sme dostali z Magistrátu hl. mesta Bratislava. 

Pán Záhradný doplnil, kde na Miestnej rade pán starosta vysvetlil problematiku parkovacej 

politiky a jednotlivé zóny parkovania, že bude viac finančných prostriedkov z parkovacej 

politiky PASS, že rozdiel bude minimálny. 

p. Tydor, Klimovský sa zhodli, že je problém a chaos v parkovacej politike, prioritou by malo 

byť dostať finančné prostriedky z Magistrátu. 

Členovia komisie sa dotkli aj podnikateľskej činnosti, p. Orságová pripomenula, že do 

49 000,00 Eur nie sme plátcom DPH, že p. starosta má víziu ako získať dodatočné zdroje. 

p. Klimovský diskutoval s členmi komisie v rozpočte : Projekty EÚ, keďže tam máme 

v rozpočte nulu, mali by sme mať snahu preukázať, že MČ Bratislava – Petržalka má záujem 

o tieto projekty z fondov EÚ. Treba zistiť, aké budú výzvy na nasledujúce obdobie a dokázať, 

že MČ Bratislava – Petržalka má záujem o takéto projekty EÚ.  

K výzvam a grantovému mechanizmu sa vyjadrila p. V. Némethová, že vyhlásené výzvy majú 

svoje termíny, keďže teraz nemáme v rozpočte žiadny projekt.  

Pán Klimovský doplnil, aby sa MČ Bratislava – Petržalka zaujímala o tieto grantové projekty, 

za zásadné uviedol, aby sa jednotlivé komisie  týmto zaoberali a bol väčší záujem o granty.  

Výdavky pre celý Miestny úrad MČ Bratislava – Petržalka vychádza z objemu finančných 

prostriedkov v rozpočte  11 500 000,00  Eur, ktoré sú rozdelené na 4 základné oblasti: Mzdy, 

Poistné, Tovary a služby, Transfery.  

Pán doc. Klimovský navrhol, že by bolo dobré vyčísliť ich samostatne do jednotlivých 

riadkov, (napr. samostatne v riadku uvádzať finančné prostriedky na výkon prednostky). 

P. Klimovský dal návrh ohľadom priemernej účasti na jednotlivých zasadnutiach, (uvádzame 

100 %) podľa neho by bolo správnejšie uvádzať  90%,  ( 100 % účasť na zasadnutiach nikdy 

nebude). 

Na záver sa p. predseda a členovia finančnej komisie dohodli, že p. doc. Klimovský 

elektronicky odošle materiál (v kópii aj p. starostovi) na prípadne vysvetlenie jednotlivých 

pripomienok a ich zapracovanie do materiálov na MZ.    

 



Predseda finančnej komisie na záver poďakoval členom za účasť a oficiálne ukončil 

rokovanie finančnej komisie o 18,10 hod. 

 

 

 

Predseda:                      Meno a priezvisko:  Ing. Richard Vilkus 

Tajomník komisie:                               Meno a priezvisko:  Mgr. Ružena Kusá 

 

 

V Bratislave, dňa  19.12.2022 

 


